
ПРОТОКОЛ 

ОТ ПРОВЕДЕНО ЗАСЕДАНИЕ НА УС НА БФТ – WTF 

 

На 06.07.2016г, сряда се проведе редовно заседание на УС на БФТ – WTF . Събранието е 
свикано от г-н Слави Бинев, при спазване на разпоредбите на устава на БФТ- WTF. На 
събранието присъстваха, следните членове на УС , както следва: 

 

Слави Бинев – Председател на БФТ – WTF 

Христо Георгиев – Зам. Председател на УС на БФТ – WTF 

Димитър Михайлов – зам. председател на УС на БФТ – WTF 

Борислав Иглев - член на УС на БФТ – WTF 

Петър Палазов - член на УС на БФТ – WTF 

Александър Минев - член на УС на БФТ – WTF 

Забележка: Явор Нотев – отсъства от заседанието на УС на БФТ – WTF. 

 

На лице е необходимият кворум за провеждане на извънредно заседание на УС на БФТ – 
WTF.  

По предложения  на Христо Георгиев към УС  : 

1.  Да се санкционират съдиите при установяване на невзети правилни решения и     
отсъждания по време на срещите . 

Гласувано, прието с пълно мнозинство.  
 

‐ Първо провинение на съдия да бъде в размер на един съдийски хонорар, второ 
провинение – два съдийски хонорара. При наличието на трето провинение, да 
бъде лишаван съответния съдия от съдийски права за период определен от УС 
на БФТ, след разглеждане на провинението. 
 

Гласувано, прието с пълно мнозинство.  
 
 
 



2. УС да има правото да разглежда спаринг срещи и да установява нередности в 
съответния екип. 

 
Гласувано, прието с пълно мнозинство.  

 
3. Клубове към БФТ- WTF , организиращи състезания по таекуондо без финансовата 

подкрепа на Федерацията (отворени, международни и национални турнири)  се 
предлага да заплащат такса от 2000лв към БФТ – WTF. Тази такса им делегира 
правото да провеждат турнирите в тяхна финансова полза.  

 
 След изказвания на Димитър Михайлов, Петър Палазов и Слави Бинев, бе 

решено 3 /трета / точка да не подлежи на гласуване на настоящето заседание 
на УС, за да може да се изготви наредба с плаващи такси за международните 
и националните шампионати с оглед на финансовата тежест.  
Така, бе решено точката да бъде преразгледана и гласувана на следващото 
заседание на УС на БФТ – WTF. 
 

4. Да се разпореди на Изпитната комисия в срок от 1 месец от датата на УС на която 
се взима съответното решение, да изготви наредба за провеждане на изпити с точни 
и ясни изисквания за покриване на всяка една степен, съобразено със световните 
изпитни изисквания. 
 

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 

5. Предложение да се спре провеждането на изпити до влизане в сила на Правилник 
за провеждането им  и набелязани ясни срокове, относно това, колко време за 
преминаване от една в друга степен преди трениращия да се яви отново, както и 
задължителни, а не препоръчителни такси за ГУП на всички членове на БФТ – 
WTF. 
 
 

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 

6. Предложение – Христо Георгиев – Зам. председател на БФТ – WTF да има правото 
да се явява, като квестор и да присъства на изпитите, провеждани от БФТ – WTF. 
 
 

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 

7. Предложение изготвяне на промени на правилника за преборване  от спаринг 
комисията до 1м.  след дата на вземане на решение от УС с ясни и точни правила, 
под надзора на Димитър Михайлов. 

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 

 



 

8. Предложение за подсигуряване на необходим брой треньори от всички отбори 
,които участват в състезания на БФТ с цел участието им на полета ,за да се 
предотврати забавяне на състезателният процес.В противен случай -отстраняване 
на състезателя без треньор; 
 

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 
 
 
9.  Предложение съдия или член на сидийската комисия , както и длъжностно лице 
на БФТ , влизащи в пререкания един с друг , както и с треньорски състав и 
постъпващи по некоректен и оронващ авторитета на Федерацията начин да 
подлежат на санкция от 100 - 500лв. по преценка на арбитражно-етична комисия, в 
рамките на тридневен срок след провининето.  
 

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 

 
9. Предложение от Петър Палазов – да бъде създаден Организационен комитет за 

провеждане на Балканско първенство по Таекуондо, което ще се проведе в гр. 
Дупница.  

  
Организационния комитет е в състав 

Петър Палазов  

Инж. Методи Чимев  

Христо Михалчев  

Илия Димитров  

Борислав Дончев 

 

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 

10. УС упълномощава Илия Димитров да изпрати писма с които Федерацията изисва 

пълно съдействие от клубовете – членове на БФТ, председателите на комисиите и 



техните членове към Федерацията, да оказват пълно съдействие по организацията 

на Балканско първенство по Таекуондо 2016 – гр. Дупница.  

 

При неспазване на изискването за неуказване на съдействие, ще бъде уведомявано 

ръководството на БФТ, с цел свикване на УС, на който да се отстраняват пречките 

по организацията и да се взимат мерки срещу причинителите им.  

Гласувано, прието с пълно мнозинство. 
 

С вземането на горното решение, дневният ред на събранието се изчерпа и то бе 
закрито. 

  

06.07.2016г 

София 

Слави Бинев  

Христо Георгиев  

Димитър Михайлов  

Петър Палазов  

Александър Минев  

Борислав Иглев  

 


